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Interpelacja 
 

Dotyczy: sprzedaży  
 
  Jak obecnie wygląda procedura związana ze sprzedażą działek na Sarmackiej. Czy po 14 
latach rozpoczęła się ich sprzedaż? Na jakich warunkach odbywa się ich ewentualna 
sprzedaż? Czy 14 letnia procedura prowadząca do uwłaszczenia mieszkańców tej części 
miasta zakończy się sukcesem? 


